

Alte Drucke

**DE VITA IV||VENTVTIS INSTI=||TVENDA, MORIBVS-||QVE
AC STVDIIS || CORRIGEN-||DIS, || Opuscula diuersorum
autorum perquam || erudita, quæ uersa pagina ...**

Gryphius, Sebastianus

Lugduni, 1541

ANDREAE CAMICIANO SVO, PHILIP. MELANCH. S.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-150956

ANDREAE CAM-
 CIANO SVO, PHILIP.
 MELANCH. S.

PRAEFATIONEM, qua Diui
 PAVLI doctrinam pijs ac studiosis iuue-
 nibus commendauimus, ad te suauis. Andrea
 mitto, Non ut nostris te nugis ad sacras
 literas adhortemur: Ardes enim ipse & flagras optima-
 rum rerum studio, sed ut pignus aliquod amoris in te
 mei, & amici pectoris testimoniū habeas. Iam olim enim
 opto animum tibi meum honesto aliquo exemplo testa-
 ri. Verum, id hac lege mitto, ut officium ex animo meo
 inique aestimes, nam ita non dubito amplissimum fo-
 re munus. Sin ipso operis habitu metiare, iam desperaui
 gratiā: neq; enim à me quicquam tale scribi potest, quod
 ingenio iudicioq; tuo satisfaciāt. Vehementerq; uereor
 Graecum illud ὅπ' ἀποδ' ἴη, qui tam pingua delicatis.
 homini dedico. Quanquā ita optarim te praefationi
 meae succensere, ut eam grauiore oratione uinceret,
 adeoq; nobilitaret. Id ut facias hortor, etiam non tam
 mea, quā piarum literarum causa, quas decet nos,
 quanta maxima possumus opera, ab impijs Sophistarum
 scholis adserere. Me sane casus magis, quā consilium
 ad hoc argumentum tulit: Quod in causa fuit cur bre-
 uius quā pro rei dignitate scripserim. Vale.
 Vuitembergæ.

ADHO